
  

À noter que le texte français suit. 

MEDIA ADVISORY – Our Commons 
Follow democracy in action. Anytime. Anywhere. On your mobile device. 

Ottawa – February 16, 2016 – The Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, is 
pleased to announce the launch today of Our Commons, a website that allows mobile device users to 
follow daily House of Commons business as it happens. Our Commons complements the more 
comprehensive Parliament of Canada website by providing mobile access to the day’s Chamber and 
committee activities, as well as key parliamentary business information.  

Among its features: 

• The site’s Now in the House section provides access to a live account of Chamber proceedings.   
• The Agenda and Decisions page provides timely information about changes to the business of 

the House and notification of decisions. 
• The Committee Meetings section provides quick access to the meetings of the day, with a 

direct link to ParlVU for video and audio broadcasts of meetings, when available.   
• A small bell icon appears in the top corner of Our Commons to signal when Members are called 

to the House. When a vote is to be held, an unofficial countdown begins under Now in the 
House, where additional information about the vote can also be found.  

• Today’s News provides daily updates about what is happening on the Hill. 
• Users can search for information about specific legislation and individual Members of 

Parliament. 
 
“With Our Commons, Canadians can follow today’s House business in action,” says Mr. Regan. “This 
site is another example of the House of Commons’ ongoing commitment to informing the public about 
the daily work of Members, both in the Chamber and in committees.” 

http://www.ourcommons.ca/
http://www.parl.gc.ca/
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For more information: 
Heather Bradley 
Director of Communication 
Office of the Speaker of the House of Commons  
Telephone: 613-995-7882  
Email: heather.bradley@parl.gc.ca 
 
 

AVIS AUX MÉDIAS : Nos Communes 
Suivez la démocratie en action. En tout temps. En tout lieu. Sur votre appareil mobile. 
 
Ottawa – Le 16 février 2016 – L’honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, est 
heureux d’annoncer le lancement aujourd’hui de Nos Communes, un site Web qui permet aux 
utilisateurs d’un appareil mobile de suivre en temps réel les travaux quotidiens de la Chambre des 
communes. Nos Communes sert de complément au site Web principal du Parlement du Canada en 
offrant un accès mobile aux travaux quotidiens de la Chambre et des comités, ainsi qu’à de 
l’information sur les principaux travaux parlementaires.  

Entre autres caractéristiques : 

• La section Présentement à la Chambre offre un accès en temps réel aux délibérations de la 
Chambre.   

• La page Ordre du jour et décisions fournit de l’information en temps opportun sur les 
changements apportés aux travaux de la Chambre et les avis de décision. 

• La section Réunions de comité offre un accès rapide aux réunions de la journée ainsi qu’un 
hyperlien vers le site ParlVU, qui permet d’obtenir la diffusion vidéo et audio des délibérations, 
le cas échéant.   

• Une petite cloche s’affiche dans le coin supérieur de Nos Communes pour signaler que les 
députés sont appelés à la Chambre. Lorsqu’un vote doit se tenir, un décompte non officiel 
commence dans la section Présentement à la Chambre, où de l’information supplémentaire sur 
le vote est affichée.  

• La section Nouvelles du jour donne aux utilisateurs des mises à jour quotidiennes sur ce qui se 
passe sur la Colline. 

• Les utilisateurs peuvent chercher de l’information à propos d’une loi précise ou d’un député en 
particulier. 

« Grâce à Nos Communes, les Canadiens peuvent désormais suivre en direct les travaux quotidiens de 
la Chambre, a déclaré M. Regan. Ce site Web témoigne une fois de plus de l’engagement de la 

mailto:heather.bradley@parl.gc.ca
http://www.noscommunes.ca/
http://www.parl.gc.ca/


Chambre des communes à informer la population sur le travail quotidien des députés, tant en 
Chambre qu’en comité. » 
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Pour plus de renseignements : 
Heather Bradley 
Directrice des communications 
Bureau du Président de la Chambre des communes  
Téléphone : 613-995-7882 
Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca 
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